
Gemeente DordrechtGemeente Dordrecht
Aangemaakt op:

16-01-2024 12:0016-01-2024 12:00

Agendacommissie DordrechtAgendacommissie Dordrecht

Aanvang:Aanvang:  16 januari 2024, 17:30 Locatie:Locatie:  Vergaderzaal 3 Hugo Muys van Holy

De VOORZITTER roept hierbij de leden van de AGENDACOMMISSIE op tot het bijwonen van de

openbare vergadering die DINSDAG 16 januari 2024 zal plaatsvinden in Vergaderzaal 3 - Hugo Muys

van Holy van het Stadskantoor, Spuiboulevard 300, aanvang 17.30 uur.

De Voorzitter,

D.F.M. Schalken-den Hartog

AgendaAgenda

OpeningOpening

11 Opening, mededelingen en vaststellen agendaOpening, mededelingen en vaststellen agenda

22 Vaststellen besluitenlijst Agendacommissie 12 december 2023Vaststellen besluitenlijst Agendacommissie 12 december 2023

Nieuw ingekomen stukkenNieuw ingekomen stukken

Bouwend en Bereikbaar DordrechtBouwend en Bereikbaar Dordrecht



33 Aangaan van een koopovereenkomst voor Van Baerleplantsoen 26 enAangaan van een koopovereenkomst voor Van Baerleplantsoen 26 en

beschikbaar stellen van een krediet voor de aankoop, verplaatsing enbeschikbaar stellen van een krediet voor de aankoop, verplaatsing en

restauratie van de Oranjerie/washuis - Raadsvoorstelrestauratie van de Oranjerie/washuis - Raadsvoorstel

3 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld het college te verzoeken met een verbeterde versie van het raadsvoorstel te komen en

voorliggende versie door de raad negatief te laten hameren. Voorliggende raadsvoorstel is van onvoldoende kwaliteit

om behandeld te kunnen worden. Zo is bij het voorgestelde raadsbesluit het volgende op te merken:

1) In de beslispunten 1 en 2 wordt gesproken over de kernportefeuille en de dispositieportefeuille. In het voorstel

wordt niet expliciet duidelijk gemaakt wat deze begrippen betekenen en wat het verschil tussen beide is.

2) In beslispunt 3 (het beschikbaar stellen van krediet voor o.a. verplaatsing en verbouwing oranjerie) ontbreekt de

dekking.

3) In beslispunt 4 wordt voorgesteld de exploitatielasten van kantoren, loods, landhuis en oranjerie voor de periode

2024-2028 tijdelijk te dekken uit de Reserve Spoorzone (Agenda Dordrecht 2030). Deze onttrekking aan de reserve

zou in 2029 weer moeten worden gecompenseerd uit de opbrengsten van de verkoop van de kantoorpanden en het

landhuis. Deze verkoop en de opbrengst daarvan is op dit moment niet zeker. Vraag is of u de Reserve Spoorzone

dan een goede tijdelijke dekking vindt. Alternatieve dekkingsmogelijkheden worden in het voorstel niet genoemd.

4) De locatiekeuze voor de nieuwe locatie van de oranjerie (kaslocatie Duurzaamheidscentrum) is niet opgenomen in

het voorgestelde raadsbesluit, idem voor de nieuwe functie van de oranjerie (daghoreca). In het raadsvoorstel is ook

niet aangegeven wiens bevoegdheid de locatiekeuze en functiekeuze is. Gewoon Dordt en CDA stelden in de zomer

van 2023 artikel 40-vragen over de locatie- en functie keuze. Klik hier voor de antwoordbrief van het college.

5) In beslispunt 5 wordt de raad voorgesteld een koopovereenkomst aan te gaan. Dit is echter geen

raadsbevoegdheid, maar een collegebevoegdheid. Diverse bijlagen bij het voorstel die gaan over de

koopovereenkomst

zijn voor de raad dan ook niet relevant.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  15 jan. 2024 21:25

We willen een technische sessie voorstellen waarin we meer duidelijkheid krijgen over de

financiële consequenties van de aankoop van het pand, hoe deze bepaald zijn en de taxaties van

grond en opstallen.

4 voor4 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

L.J.C.M. (Leo) Stolk (VSP)

A. (Albert) Klerk (CDA)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

TegenTegen

Geen tegen

R. (Robin) Noldus (VVD)  15 jan. 2024 22:06

Voor ons hoeft dit stuk (nog) niet terug naar het college, maar we zouden het graag willen

bespreken met de vragen: 

Onderschrijft de commissie de voorgestelde keuze qua voorkeurslocatie? 

Is de gehanteerde scoringsmethodiek uit de locatiestudie voldoende gericht op een succesvolle en

levendige verrijking van het park, op een primaire looproute in het park?

https://raad.dordrecht.nl/Documenten/GETEKENDE-Antwoordbrief-artikel-40-vragen-GewoonDordt-CDA-De-Weizigt-Orangerie-als-koffietent-in-het-park.pdf


1 voor1 voor

R. (Robin) Noldus (VVD)

TegenTegen

Geen tegen

A. (Albert) Klerk (CDA)  15 jan. 2024 22:06

Steun voor voorstel PvdA met als aanvulling dat er dan voldaan is aan de door de griffie

opgestelde punten middels errata.

2 voor2 voor

A. (Albert) Klerk (CDA)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

TegenTegen

Geen tegen

44 Beschikbaar stellen van een voorbereidingsbudget voor StadsAs DordtBeschikbaar stellen van een voorbereidingsbudget voor StadsAs Dordt

en een (aanvullend) budget ten behoeve van verwervingen in heten een (aanvullend) budget ten behoeve van verwervingen in het

Maasterras Maasterras - Raadsvoorstel- Raadsvoorstel

2 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de gemeenteraad. 

Het raadsvoorstel geeft een compleet beeld van wat er in 2024 en 2025 opgepakt gaat worden met behulp van de

gevraagde budgetten en aanvullende kredieten. De diverse onderdelen (zoals bestemmingsplan, stedenbouwkundig

masterplan, OER, ontwikkelstrategieën) komen in 2024 inhoudelijk nog apart terug op uw agenda. Een planning

hiervoor wordt nog opgesteld (zie ook het volgende agendapunt: de RIB over het ontwerpbestemmingsplan

Maasterras).

NB.

Over de Wvg Weeskinderendijk Oost worden in het raadsvoorstel termen gebruikt als 'passieve fase' en 'actieve fase.'

Hierbij wordt u gewezen op de uitermate leerzame technische sessie van 12 december over de Wvg waarin

uitgebreid is toegelicht wat deze fases inhouden, hoe de taxaties plaatsvinden, hoe het bij Weeskinderendijk Noord is

aangepakt enz. Deze sessie kunt u hier terugkijken:

https://dordrecht.raadsinformatie.nl/bijeenkomst/1068272/Dordtse_Dinsdag_12-12-2023 (vergaderzaal 3 - vanaf

minuut 3:39:22)

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A. (André) de Vries (VSP)  12 jan. 2024 14:23

Is een hamerstuk, waarom en wie beslist dit. De VSP wil graag eerst een technische sessie om een

goed beeld te krijgen van de geldstromen het gaat om heel veel (Eneco)geld. Er zit ook een

geheime bijlage bij en het lijkt ons verstandig om ook dit te bespreken.

https://dordrecht.raadsinformatie.nl/bijeenkomst/1068272/Dordtse_Dinsdag_12-12-2023


4 voor4 voor

A. (André) de Vries (VSP)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

W. (Wouter) van der Spoel (Fractie van

der Spoel)

TegenTegen

Geen tegen

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 19:49

Als we kijken naar het gevraagde bedrag van 4.900.000 om 44 woningen te werven dan lijkt ons

dat te weinig om de bewoners op een goed en juiste manier te compenseren

1 voor1 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

55 Raadsinformatiebrief over Ontwerpbestemmingsplan Maasterras 2023Raadsinformatiebrief over Ontwerpbestemmingsplan Maasterras 2023

- Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

4 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief voor 23 januari beeldvormend te agenderen (technische briefing van

2 uur).

Het bestemmingsplan Maasterras is voor Dordtse begrippen zo groot, uniek en complex dat het verstandig is de

komende maanden alvast te gebruiken de besluitvorming hierover voor te bereiden (en niet af te wachten tot er een

definitief bestemmingsplan met zienswijzen en nota van beantwoording van de zienswijzen ligt). Het voorstel is dit

traject op 23 januari te starten met een technische briefing over de RIB, specifiek over 2 onderwerpen: 

1) Hoe ziet het proces voor de komende maanden er uit en over welke deelthema's uit het bestemmingsplan wil de

commissie een nadere toelichting krijgen (beeldvormend)?

2) Het stedenbouwkundig Masterplan en de OmgevingsEffectRapportage (OER): een toelichting op hoe de

voorkeursvariant hier in terugkomt en hoe dit zich verhoudt tot de doelstellingen van de Agenda Dordrecht 2030. 

Na de commissie van 23 januari stellen de griffie en de projectorganisatie een planning voor 2024 op zodat iedereen

weet welk deelthema wanneer op de agenda komt en zodat hier alvast in de termijnagenda rekening mee kan

worden gehouden. Deze planning wordt aan de agendacommissie voorgelegd.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A. (André) de Vries (VSP)  12 jan. 2024 14:15

Dit is een beeldvormende sessie, maar hoe moet je 40 documenten in 2 uur tijd (dat is 3 minuten

per document inclusief beantwoording door de portefeuillehouder behandelen en/of

bediscussiëren ) Ons voorstel is om er 2 beeldvormende commissie vergaderingen van te maken

1e eerst een technische briefing vanuit de ambtelijke hoek en daarna een 2e naar aanleiding van

de 1e . Uiteindelijk gaat het wel om circa 600 miljoen euro!



4 voor4 voor

A. (André) de Vries (VSP)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

N.R. (Nick) Bootsman (GroenLinks)

TegenTegen

Geen tegen

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)  15 jan. 2024 15:47

Dit is een raadsinformatiebrief, die agenderen we in principe niet. Er zou een speciale commissie

komen voor de Stadsas. Binnen die commissie kun je ook zonder document een beeldvormende

sessie organiseren. Die 40 documenten zijn leuk hoor zo bij elkaar gebracht maar het systeem is

geen archief. Graag anders agenderen dan zo.

4 voor4 voor

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

R. (Robin) Noldus (VVD)

TegenTegen

Geen tegen

R. (Robin) Noldus (VVD)  15 jan. 2024 21:41

Eens met Irene voor de opmerking dat dit geagendeerd kan worden via de commissie voor de

Stadsas, al weet ik niet of die al actief is. Wij zijn wel voor een beeldvormende bespreking. Er

komen veel besluiten op ons af, dus op meerdere momenten beeldvorming op

onderdelen/thema’s is voor ons gewenst.

1 voor1 voor

R. (Robin) Noldus (VVD)

TegenTegen

Geen tegen

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)  15 jan. 2024 22:11

Eens met griffie advies. Voor zover ik mij herinner hebben we besloten dat er geen cie StadsAs

komt, maar dat elke fractie zelf de verantwoordelijk neemt om zoveel mogelijk met vaste

woordvoerders te werken (dat ben ik voor het CDA :-) )

1 voor1 voor

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)

TegenTegen

Geen tegen



66 Raadsinformatiebrief over Tweede voortgangsbericht Stadsas Dordt Raadsinformatiebrief over Tweede voortgangsbericht Stadsas Dordt - Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

Daarbij de constatering dat de peildatum van voorliggende voortgangsrapportage 30 juni 2023 is. De rapportage is

echter pas in december aan de raad aangeboden. Daardoor is een deel van de informatie in de rapportage alweer

gedateerd. Daarnaast bevat  het onderdeel Spoorzone van de jaarlijkse monitor Dordrecht Agenda 2030  (raad 10

oktober 2023) deels dezelfde informatie. 

Op verzoek van de Auditcommissie wordt momenteel gekeken naar de verbetering van de informatie- en

sturingspositie van de raad bij grote projecten en de Agenda Dordrecht 2030 zodat bijvoorbeeld

voortgangsrapportages in de toekomst meer toegevoegde waarde hebben voor de raad.

77 Raadsinformatiebrief over Voortgangsrapportage Stadspark DordrechtRaadsinformatiebrief over Voortgangsrapportage Stadspark Dordrecht

(Dordwijkzone) - Raadsinformatiebrief(Dordwijkzone) - Raadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Deze

voortgangsrapportage geeft een compleet beeld op verschillende aspecten (zoals voortgang projecten en

deelgebieden, financiën en communicatie/participatie) en sluit aan op de eerder door de raad vastgesteld

uitvoeringsagenda. De raad kan de voortgang op wat zij eerder heeft vastgesteld zo goed volgen en bewaken. 

Net als bij de 2e voortgangsrapportage Stadsas Dordt geldt bij de Dordwijkzone dat informatie in de

voortgangsrapportage overlapt met informatie in de jaarlijkse monitor Agenda Dordrecht 2030 (onderdeel

Dordwijkzone). Op verzoek van de Auditcommissie wordt momenteel gekeken naar de verbetering van de informatie-

en sturingspositie van de raad bij grote projecten en de Agenda Dordrecht 2030 zodat bijvoorbeeld

voortgangsrapportages in de toekomst meer toegevoegde waarde hebben voor de raad.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R. (Robin) Noldus (VVD)  15 jan. 2024 22:52

Wij zouden dit stuk graag willen agenderen met een vraag gericht op parkeren bij de sportparken.

Wij lezen in de bijlage ‘Ruimtelijke Visie en Voorlopig Ontwerp’ dat 30 tot 50% van de

parkeerplaatsen bij de sportparken gaat verdwijnen. Dit terwijl deze in het weekend vaak erg vol

staan en er op Sportpark Stadspolders bijvoorbeeld in 2020 nog is besloten om het aantal

parkeerplaatsen uit te breiden.

Vraag: 

In hoeverre acht de commissie het realistisch om het aantal parkeerplekken om 30% tot 50% te

verminderen?

2 voor2 voor

R. (Robin) Noldus (VVD)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

TegenTegen

Geen tegen

88 Raadsinformatiebrief over Ter visie leggen van het ontwerpbestemmingsplan PartiëleRaadsinformatiebrief over Ter visie leggen van het ontwerpbestemmingsplan Partiële

herziening Historische Binnenstad - Raadsinformatiebriefherziening Historische Binnenstad - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

https://raad.dordrecht.nl/Documenten/2-2023-Format-Dordrecht-Agenda-2030-Dordtse-Spoorzone-Stadsas-Dordt-200623-5.pdf
https://raad.dordrecht.nl/Documenten/3-2023-Format-Dordrecht-Agenda-2030-Dordwijkzone-190623-5.pdf


99 Raadsinformatiebrief over Invulling doelstelling 250 extra socialeRaadsinformatiebrief over Invulling doelstelling 250 extra sociale

huurwoningen door woningcorporaties - Raadsinformatiebriefhuurwoningen door woningcorporaties - Raadsinformatiebrief

2 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 19:54

Ons is momenteel onduidelijk wat de voortgang is mbt de Middenzone en de lopende juridische

kwestie met de ontwikkelaar waar we nu mee procederen. Mogen en kunnen we dan nu al

ontwikkelen? en wat betekent dit dan voor de sociale component?

2 voor2 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

L.J.C.M. (Leo) Stolk (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)  15 jan. 2024 22:13

Aanvullende technische vraag: in de RIB staat oa hoeveel sociale huurwoningen gerealiseerd zijn

cq worden. Maar niet wat het netto resultaat is, oftewel hoeveel zijn er gesloopt / verkocht in de

genoemde perioden.

1 voor1 voor

W. (Wim) van der Kruijff (CDA)

TegenTegen

Geen tegen

1010 Raadsinformatiebrief over Update marktontwikkelingen in relatie tot portefeuilleRaadsinformatiebrief over Update marktontwikkelingen in relatie tot portefeuille

grondexploitaties - Raadsinformatiebriefgrondexploitaties - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

1111 Raadsinformatiebrief over Vaststellen Handboek Natuurinclusief Bouwen en OntwerpenRaadsinformatiebrief over Vaststellen Handboek Natuurinclusief Bouwen en Ontwerpen

(hierna te noemen NIBO) (hierna te noemen NIBO) - Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief terug in handen te stellen van het college met het verzoek met een

verbeterde versie van de RIB te komen. Voorliggende RIB bevat zowel elementen van een RIB als van een

raadsvoorstel. Dit loopt door elkaar heen waardoor er onduidelijkheid kan ontstaan over de intentie van het stuk. 

NB. Ambtelijk is in eerste instantie een concept raadsvoorstel voorbereid. In het voortraject heeft de griffie echter

richting de ambtelijke organisatie geadviseerd het Handboek NIBO via een RIB ter kennisname naar de raad te

sturen. Het beleid is namelijk al door de raad vastgesteld via o.a. Omgevingsvisie en Welstandsnota. De raad komt

later ook formeel weer aan bod bij het Omgevingsplan, de wijziging van de Welstandsnota en actualisatie van de

Omgevingsvisie. Het Handboek NIBO is meer een 'tussenproduct' en is voor een belangrijk deel een

uitvoeringsdocument dat ook nog eens heel lijvig is. Dat gaat de rol en bevoegdheid van de raad voorbij. De raad

heeft het Kwaliteitshandboek Openbare Ruimte (KOR) bijvoorbeeld ook niet vastgesteld. 



1212 Raadsinformatiebrief over Beantwoorden motie 230919/M1 Geen optocht van taxibusjesRaadsinformatiebrief over Beantwoorden motie 230919/M1 Geen optocht van taxibusjes

door de woonstraten van Crabbehof - Raadsinformatiebriefdoor de woonstraten van Crabbehof - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Bij het

eerstvolgende overzicht van moties en toezeggingen zal u worden voorgesteld de motie af te voeren.

1313 Raadsinformatiebrief over Uitspraak arbitrage Prins Clausbrug - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Uitspraak arbitrage Prins Clausbrug - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

1414 Raadsinformatiebrief over Afronding verplaatsing van het rioolgemaal aan de Hazelaarlaan -Raadsinformatiebrief over Afronding verplaatsing van het rioolgemaal aan de Hazelaarlaan -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

1515 Agenderingsverzoek College aan Agendacommissie over Brede financiële Business CaseAgenderingsverzoek College aan Agendacommissie over Brede financiële Business Case

Parkeren DordrechtParkeren Dordrecht

U wordt voorgesteld in te stemmen met het agenderingsverzoek en in februari/maart een besloten sessie van 60

minuten te plannen. 

Net als de beeldvormende sessie van 16 januari over o.a. de opbrengst van het participatietraject is een aparte

beeldvormende sessie over de financiële business case parkeren een nuttige tussenstap richting de behandeling

van het mobiliteitsplan 2040 (2e kwartaal 2024).

1616 Artikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks over toegankelijkheid bushaltesArtikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks over toegankelijkheid bushaltes

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

1717 Raadsledenbrief aan wethouder Van der Linden van de fracties VVD,Raadsledenbrief aan wethouder Van der Linden van de fracties VVD,

GroenLinks, BVD, VSP, ChristenUnie/SGP, DENK, Op Ons Eiland, FvD, FvW,GroenLinks, BVD, VSP, ChristenUnie/SGP, DENK, Op Ons Eiland, FvD, FvW,

Fractie van Leeuwen, Fractie van der Spoel met motie Parkeerfiles de stadFractie van Leeuwen, Fractie van der Spoel met motie Parkeerfiles de stad

uituit

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze brief voor kennisgeving aan te nemen en het college te vragen indien zij schriftelijk

reageren daar een afschrift van aan de raad te doen toekomen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 19:58

Wat ons betreft wordt deze brief geagendeerd. Het is te gemakkelijk om hem nu af te doen en

voor kennisgeving aan te nemen. Een groot aantal partijen heeft niet voor niets deze brief

gestuurd. `wij willen nu een duidelijk antwoord van de wethouder.



2 voor2 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

A. (André) de Vries (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

1818 Brief aan gemeenteraad over Bezwaarschrift gevestigd voorkeursrecht bij WeeskinderendijkBrief aan gemeenteraad over Bezwaarschrift gevestigd voorkeursrecht bij Weeskinderendijk

U wordt voorgesteld het bezwaarschrift ter behandeling in handen te stellen van de bezwaarschriftencommissie en

het college hierover te informeren. Na behandeling van het bezwaarschift middels o.a. een hoorzitting zal de

bezwaarschriftencommissie een advies aan de raad uitbrengen over het al dan niet gegrond verklaren van het

bezwaarschrift. De raad besluit hier vervolgens over. Een raadsvoorstel hiertoe volgt naar verwachting in januari of

februari 2024. 

1919 Inwonersbrief over Zienswijze ontwerpbestemmingsplan Maasterras fase 1Inwonersbrief over Zienswijze ontwerpbestemmingsplan Maasterras fase 1

U wordt voorgesteld deze zienswijze in handen te stellen van het college zodat zij deze kan betrekken bij de

voorbereiding van de nota van beantwoording van de zienswijzen en het definitieve bestemmingsplan.

Groen, Duurzaam en Ruimtelijk DordrechtGroen, Duurzaam en Ruimtelijk Dordrecht

2020 Beschikbaar stellen van een budget voor Zonoffensief fase 2 -Beschikbaar stellen van een budget voor Zonoffensief fase 2 -

RaadsvoorstelRaadsvoorstel

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de gemeenteraad. U wordt erop gewezen

dat het financiële raadsbesluit nog niet is geformuleerd volgens de aanbeveling van de auditcommissie, dit is

ambtelijk teruggegeven. 

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 20:03

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen) Mijn alternatief voorstel

vandaag, 20:00

Het is natuurlijk wel bijzonder om nu voor te stellen om dit als hamerstuk naar de raad te sturen

zonder financieel inzicht! Wat ons betreft aanhouden tot het financiële verhaal in het voorstel is

opgenomen.

1 voor1 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen



2121 Instemmen met Voorwaarden en geen medewerking verlenen aan wijzigen omgevingsplanInstemmen met Voorwaarden en geen medewerking verlenen aan wijzigen omgevingsplan

Hel en Zuilespolder Hel en Zuilespolder - Raadsvoorstel- Raadsvoorstel

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel op 13 februari eerst beeldvormend te agenderen middels een technische

briefing (1,5 uur). 

In feite kan de raad op dit moment in dit dossier kiezen uit onderstaande 2 opties waarbij het voor de raad van

belang is zich goed te laten informeren over de voor- en nadelen en consequenties van beide opties voordat de

raad hierover een besluit neemt. 

U wordt tevens voorgesteld het raadsvoorstel op 27 februari wederom beeldvormend te agenderen (1 uur) om

eventuele insprekers de mogelijkheid te geven in te spreken.

Opties waaruit de raad kan kiezen:

1) De raad wijzigt het omgevingsplan naar natuur met recreatief medegebruik t.b.v. het realiseren van

zoetwatergetijdenatuur in de Hel- en Zuilespolder. We houden zo als gemeente de regie op onderwerpen als

recreatief medegebruik.

2) De raad wijzigt het omgevingsplan nu niet (om welke reden dan ook). Dit betekent zeer waarschijnlijk dat er een

projectbesluit van de minister van I&W komt waardoor de gemeente de regie (grotendeels) kwijt is, in elk geval op

de voorwaarden waarover nog geen overeenstemming tussen Rijkswaterstaat en de gemeente is bereikt.

Het college stelt voor vooralsnog niet mee te werken aan het wijzigen van het omgevingsplan, in afwachting van

inzicht in de impact van de plannen op mens en fauna vanwege verhoogde PFAS-waarden. Het raadsvoorstel geeft

echter aan dat Rijkswaterstaat op dit punt nog geen duidelijke reactie heeft gegeven. Als Rijkswaterstaat hier al mee

aan de slag gaat is het zeer de vraag of het door de gemeente gewenste wetenschappelijke rapport en het

saneringsplan er liggen voordat de minister het projectbesluit neemt (planning is mei).

2222 Raadsinformatiebrief over Voortgang implementatie GrondstoffenplanRaadsinformatiebrief over Voortgang implementatie Grondstoffenplan

Dordrecht Dordrecht 2021-2030 - Raadsinformatiebrief2021-2030 - Raadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 20:06

De financiële paragraaf is wat ons betreft meer dan onvoldoende. Er is in cijfers niet te herleiden

wat dit werkelijk betekent. Ook mbt het door het college nieuw gesloten (of verlengde) contract

met HVC is nog niet duidelijk wat dit aan middelen vraagt. Vanuit de middelen zouden wij de

inhoudelijke discussie nogmaals willen agenderen.

1 voor1 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

2323 Raadsinformatiebrief over Instellen tijdelijke vaarverbodenRaadsinformatiebrief over Instellen tijdelijke vaarverboden

(rustregelingen) in Nationaal Park De Biesbosch - Raadsinformatiebrief(rustregelingen) in Nationaal Park De Biesbosch - Raadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel



A.C.M. (Jeanine) Lammens-Oostdijk (VVD)  15 jan. 2024 22:15

De voorgestelde vaarverboden hebben vergaande consequenties voor rondvaarten (onder andere

voor ornithologen) en pleziervaarten in onze Biesbosch.Zijn deze vaarverboden in lijn met de

Bieschbosch veranderingen zoals vastgesteld door de raad ?

1 voor1 voor

A.C.M. (Jeanine) Lammens-Oostdijk

(VVD)

TegenTegen

Geen tegen

2424 Raadsinformatiebrief over Activiteiten ten behoeve van het Biesboschnetwerk -Raadsinformatiebrief over Activiteiten ten behoeve van het Biesboschnetwerk -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

2525 Raadsinformatiebrief over Beleid mini windturbines -Raadsinformatiebrief over Beleid mini windturbines -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

2 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Bij het

eerstvolgende overzicht van moties en toezeggingen zal u worden voorgesteld de motie af te voeren.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

G.J. (Gert Jan) Kleinpaste (Gewoon Dordt)  15 jan. 2024 12:32

Ik ben geen voorstander van het agenderen van RIB’s. Ze beschrijven immers doorgaande de

voortgang van vastgesteld beleid. Deze bevat echter nieuw beleid en daarover zou ik graag

oordeelsvormend willen praten ter voorbereiding op de eventuele vaststelling ervan. De politieke

vragen zijn:

1. Is het wenselijk dat particulieren mini windturbines kunnen plaatsen?

2. Wordt hen dat met de voorgestelde criteria in voldoende mate mogelijk gemaakt?



9 voor9 voor

G.J. (Gert Jan) Kleinpaste (Gewoon

Dordt)

Frans Bauke van der Meer (GroenLinks)

J.B. (Jacques) Katif (Beter Voor Dordt)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

C. (Cees) Venderbos-Lambinon (Partij

voor de Dieren)

M.C.M. (Karin) Boom (VVD)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

M.C. (Masum) Kolkiliç (DENK)

TegenTegen

Geen tegen

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van Waardhuizen)  15 jan. 2024 20:08

Ik ben ook van mening dat hier een en ander wordt omzeild door het inbrengen van een RIB.

Liever zien wij een raadsvoorstel.

1 voor1 voor

B.C.M. (Marco) Stam (Fractie van

Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

2626 Raadsinformatiebrief over Afhandelen toezegging 230516/T1 Actualisatie StructuurvisieRaadsinformatiebrief over Afhandelen toezegging 230516/T1 Actualisatie Structuurvisie

Windenergie - RaadsinformatiebriefWindenergie - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

2727 Raadsinformatiebrief over Stand van zaken met betrekking tot de verkoop van de gebouwenRaadsinformatiebrief over Stand van zaken met betrekking tot de verkoop van de gebouwen

op de dispositielijst - Raadsinformatiebriefop de dispositielijst - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

2828 Raadsinformatiebrief over Eerste resultaten eierenonderzoek in de (wijde) omgeving vanRaadsinformatiebrief over Eerste resultaten eierenonderzoek in de (wijde) omgeving van

Chemours - RaadsinformatiebriefChemours - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

2929 Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie PvdD over TurfvrijeBeantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie PvdD over Turfvrije

potgrond - Antwoordbrief artikel 40/41potgrond - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.



3030 Beantwoorden door het College van Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fracties artikel 40-vragen RvO van de fracties SP en PvdD overSP en PvdD over

Calamiteiten Chemours - Antwoordbrief artikel 40/41Calamiteiten Chemours - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

3131 Beantwoorden van het college van inwonersbrief over Afvaldumpingen naastBeantwoorden van het college van inwonersbrief over Afvaldumpingen naast

appartementencomplexappartementencomplex

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

3232 Artikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks over bomen Amstelwijck (Smitsweg 3)Artikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks over bomen Amstelwijck (Smitsweg 3)

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

3333 Inwonersbrief over Samen Bouwen aan een sterk en groen DordrechtInwonersbrief over Samen Bouwen aan een sterk en groen Dordrecht

U wordt voorgesteld kennis te nemen van ingestuurde inwonersbrief.

Gezond, Sociaal en Zorgzaam DordrechtGezond, Sociaal en Zorgzaam Dordrecht

3434 Raadsinformatiebrief over Startnotitie herijking kaders Participatiewet Raadsinformatiebrief over Startnotitie herijking kaders Participatiewet --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. U wordt met name

gewezen op de aankondiging van een regionale beeldvormende bijeenkomst op 30 januari 2024. Daar wordt een

nadere toelichting gegeven op de Startnotitie herijking kaders Participatiewet. Een uitnodiging voor deze

bijeenkomst zat als bijlage bij de donderdagbrief van 21 december 2023.

3535 Raadsinformatiebrief over Stand van zaken Sportvisie "Niemand buitenspel in Dordrecht" Raadsinformatiebrief over Stand van zaken Sportvisie "Niemand buitenspel in Dordrecht" --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Geconstateerd

wordt dat onderbouwde vertragingen worden gemeld ten aanzien van het onderzoek naar de tarievenstructuur en

de Meerjaren Beheerplannen voor sportvelden. In de raadsinformatiebrief staan geen nieuwe planningen, maar

ambtelijke navraag heeft geleerd dat het onderzoek naar de sporttarieven in de loop van 2024 zal worden

uitgevoerd en dat de Meerjaren Beheerplannen in het eerste kwartaal van 2024 afgerond zullen worden.

3636 Artikel 40-vragen RvO van fractie CU-SGP over Zorgen over autonomen en soevereinen inArtikel 40-vragen RvO van fractie CU-SGP over Zorgen over autonomen en soevereinen in

DordrechtDordrecht

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.



3737 Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Aanvulling BriefBeantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Aanvulling Brief

Koninklijke Beroepsorganisatie van Gerechtsdeurwaarders over Beslagvrije voet enKoninklijke Beroepsorganisatie van Gerechtsdeurwaarders over Beslagvrije voet en

BestaansminimumBestaansminimum

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen, met dien verstande dat deze antwoordbrief

slechts procedureel van aard is. De brief met de inhoudelijke reactie op de gestelde vragen volgt nog. 

3838 Brief aan gemeenteraad over Reactie op oproep tot kritische blik op zorg- enBrief aan gemeenteraad over Reactie op oproep tot kritische blik op zorg- en

leefomgevingsbeleidleefomgevingsbeleid

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

De Agendacommissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

Lerend en Ondernemend DordrechtLerend en Ondernemend Dordrecht

3939 Geen wensen en bedenkingen bij Uitvoerings- en financieringsstructuur Ruimte voor banen Geen wensen en bedenkingen bij Uitvoerings- en financieringsstructuur Ruimte voor banen --

RaadsvoorstelRaadsvoorstel

Op 29 november 2022 heeft de raad krediet beschikbaar gesteld voor de uitvoering van het programma Ruimte

voor banen, onderdeel uitmakend van de Agenda Dordrecht 2030.  

In het raadsvoorstel is ook aangegeven dat er verdere afspraken gemaakt zouden worden met de ROM-D over hun

inzet voor de aanpak Ruimte voor Banen, en wat daarvoor vanuit de ROM-D op in te richten is. Dit voorstel geeft

invulling aan die afspraak.

U wordt voorgesteld dit raadsvoorstel beeldvormend te bespreken in een technische briefing waarin een toelichting

wordt gegeven op de argumenten voor en de consequenties van dit voorstel. 

4040 Agenderingsverzoek raadsfracties aan agendacommissie over EnergiehuisAgenderingsverzoek raadsfracties aan agendacommissie over Energiehuis

U wordt voorgesteld in te stemmen met het agenderingsverzoek. De eerste gelegenheid voor een

middagprogramma, is volgens de termijnagenda op 16 april aanstaande. De griffie zal bewaken dat dit werkbezoek

in elk geval plaatsvindt vóór de behandeling van de Cultuurnota 2030. 

4141 Definitieve Meerjarenbegroting 2024-2027 Stedelijk Dalton LyceumDefinitieve Meerjarenbegroting 2024-2027 Stedelijk Dalton Lyceum

U wordt voorgesteld de stukken voor kennisgeving aan te nemen en deze in handen te stellen van de Commissie

Toezicht op Openbaar Onderwijs (CTOO).

4242 Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Verzoek tot vervangenBeantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Verzoek tot vervangen

definitie persoonlijke aanwezigheid weekmarkten Dordrechtdefinitie persoonlijke aanwezigheid weekmarkten Dordrecht

U wordt voorgesteld kennis te nemen van deze brief die ook aan het dossier van RV Marktverordening wordt

toegevoegd (technische vragenmogelijkheid DD 16-1).

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2022/29-november/14:00/Beschikbaar-stellen-van-een-krediet-voor-de-Uitvoering-van-het-programma-Ruimte-voor-Banen-Raadsvoorstel
https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Dordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies/2024/16-januari/16:02/Vaststellen-Marktverordening-en-Marktvisie-Raadsvoorstel


4343 Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Marktverordening 2024Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Marktverordening 2024

U wordt voorgesteld kennis te nemen van deze brief die ook aan het dossier van RV Marktverordening wordt

toegevoegd (technische vragenmogelijkheid DD 16-1).

Levendig, Leefbaar en Veilig DordrechtLevendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht

4444 Raadsinformatiebrief over Voortgang plan van aanpak Kromhout-Kasperspad Raadsinformatiebrief over Voortgang plan van aanpak Kromhout-Kasperspad --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

4545 Beantwoorden door het College van Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fracties van Waardhuizenartikel 40-vragen RvO van de fracties van Waardhuizen

en VVD over LeefbaardheidOud Krispijn - Antwoordbrief artikel 40/41en VVD over LeefbaardheidOud Krispijn - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

4646 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over OverlastBeantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over Overlast

Short Stay Facility en Wielwijk - Antwoordbrief artikel 40/41Short Stay Facility en Wielwijk - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

Bestuurlijk en Ondersteunend DordrechtBestuurlijk en Ondersteunend Dordrecht

4747 Raadsinformatiebrief over Drechtsteden Groeiagenda 2030 – Monitor najaar 2023 -Raadsinformatiebrief over Drechtsteden Groeiagenda 2030 – Monitor najaar 2023 -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

4848 Raadsinformatiebrief over ICT Beweegt - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over ICT Beweegt - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

4949 Raadsinformatiebrief over Jaarverslag informatiehuishouding gemeentearchivaris 2022 -Raadsinformatiebrief over Jaarverslag informatiehuishouding gemeentearchivaris 2022 -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. Deze RIB kan het

best gelezen worden in combinatie met de Raadsinformatiebrief over ICT beweegt. Geconstateerd wordt dat het

jaarverslag over vorig kalenderjaar u laat in 2023 is toegestuurd, waardoor de informatiewaarde verminderd is.

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Dordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies/2024/16-januari/16:02/Vaststellen-Marktverordening-en-Marktvisie-Raadsvoorstel


5050 Raadsinformatiebrief over Vaststellen Tweede wijziging van de Legesverordening 2024 -Raadsinformatiebrief over Vaststellen Tweede wijziging van de Legesverordening 2024 -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

Opgemerkt wordt dat deze RIB moeilijk leesbaar is (juridisch taalgebruik) en dat wel de nieuwe tarieven, maar niet

de wijziging van die tarieven inzichtelijk wordt zonder doorklikken - deze signalering is ambtelijk teruggelegd. U treft

hier (p.2) de tarieven die nu gelden.

5151 Beantwoorden door het College van Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fractie VSP overartikel 40-vragen RvO van de fractie VSP over

Samenvoeging Nieuwe Stoof en de Bibliotheek - Antwoordbrief artikel 40/41Samenvoeging Nieuwe Stoof en de Bibliotheek - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

5252 Brief van Burgemeester aan gemeenteraad over Dordtse vlag aan de toren van de GroteBrief van Burgemeester aan gemeenteraad over Dordtse vlag aan de toren van de Grote

KerkKerk

U wordt voorgesteld deze brief voor kennisgeving aan te nemen.

5353 Brief van Provincie ZH aan gemeenteraad over Financieel toezicht begroting 2024Brief van Provincie ZH aan gemeenteraad over Financieel toezicht begroting 2024

U wordt voorgesteld kennis te nemen van deze brief van de provincie. De brief wordt bij de auditcommissie van 13

februari als ingekomen stuk opgevoerd.

5454 Beantwoorden door het college van Inwonersbrief over Actie naar aanleiding vanBeantwoorden door het college van Inwonersbrief over Actie naar aanleiding van

strafrechtelijk onderzoek naar Chemoursstrafrechtelijk onderzoek naar Chemours

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

5555 Inwonersbrief over Aanvullende stukken WOO verzoek AZC in DordrechtInwonersbrief over Aanvullende stukken WOO verzoek AZC in Dordrecht

De inwonersbrief is in handen gesteld van het college volgens de afspraak voor WOO-verzoeken gericht aan het

college.

5656 Brief aan gemeenteraad over Schaalmodel beeld Hanneken van DordtBrief aan gemeenteraad over Schaalmodel beeld Hanneken van Dordt

U wordt voorgesteld deze brief voor kennisgeving aan te nemen.

Tenslotte/OverigTenslotte/Overig

5757 Agenda komende Dordtse DinsdagenAgenda komende Dordtse Dinsdagen

https://raad.dordrecht.nl/Documenten/Legesverordening-2024-1.pdf


5858 RondvraagRondvraag

5959 SluitingSluiting


